
PROTOKÓŁ NR 54/18
z posiedzenia Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie

z 25 czerwca 2018 r.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli – listy obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:
Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał głosowanych na XLIX sesji Rady Miejskiej  
w Augustowie. 



Posiedzenie  Komisji  do  spraw Budżetu  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  otworzyła  
Pani Aleksandra Kleczkowska  – Przewodnicząca Komisji.

Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty
(0:01).

Ad. pkt 1
Omówienie  i  zaopiniowanie  projektów  uchwał  głosowanych  na  XLIX  sesji  Rady
Miejskiej.

- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji
celowej spółkom wodnym nie działającym w celu osiągnięcia zysku, przeznaczonej na
bieżące  utrzymanie  wód  i  urządzeń  wodnych,  sposobu  jej  rozliczenia  oraz  sposobu
kontroli wykonywania zadania objętego dotacją.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska   –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poddała  pod
głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  postępowania  o  udzielenie  dotacji  celowej
spółkom  wodnym  nie  działającym  w  celu  osiągnięcia  zysku,  przeznaczonej  na  bieżące
utrzymanie  wód  i  urządzeń  wodnych,  sposobu  jej  rozliczenia  oraz  sposobu  kontroli
wykonywania zadania objętego dotacją. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania
Komisja  do  spraw  Budżetu  jednogłośnie  wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu
uchwały w ww. sprawie, 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się (0:19).

-  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  
do realizacji projektu pn. „The history of two health resorts/ Historia dwóch uzdrowisk”
zgłaszanego przez  Gminę Miasto Augustów do współfinansowania w ramach naboru
wniosków: Program INTERREG VA Litwa – Polska.

Pani Aleksandra Kleczkowska  – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu (1:27).

Pan Radny Józef Świątkowski (2:10).

Pani  Aleksandra  Kleczkowska   –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poddała  pod
głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  
do realizacji  projektu  pn.  „The  history of  two health  resorts/  Historia  dwóch uzdrowisk”
zgłaszanego  przez  Gminę  Miasto  Augustów  do  współfinansowania  w  ramach  naboru
wniosków: Program INTERREG VA Litwa – Polska. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania  Komisja  do  spraw  Budżetu  nie  wyraziła  opinii  na  temat  projektu  uchwały  
w sprawie, ponieważ 5 członków Komisji jednomyślnie wstrzymało się od głosu (3:05).

- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018.

Pani Aleksandra Kleczkowska  – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu (3:46).

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  omówił projekt  uchwały w ww. sprawie
(4:03).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (17:16).

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji (17:40).
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Pani Radna Bożenna Łukaszewicz (19:15).

Pan Andrzej Zarzecki (19:34).

Pan Sławomir Sieczkowski (21:13).

Pan Andrzej Zarzecki (22:06).

Pani Aleksandra Kleczkowska (24:45).

Pan Andrzej Zarzecki (24:51).

Pani Aleksandra Kleczkowska (26:57).

Pan Sławomir Sieczkowski (27:01).

Pan Andrzej Zarzecki (27:46).

Pan Sławomir Sieczkowski (30:17).

Pani Aleksandra Kleczkowska (30:26).

Pan Radny Józef Świątkowski (30:31).

Pan Sławomir Sieczkowski (30:56).

Pani Aleksandra Kleczkowska (32:00).

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz (32:07).

Pan Sławomir Sieczkowski (32:30).

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz (33:15).

Pan Sławomir Sieczkowski (34:27).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (35:10).

Pan Sławomir Sieczkowski (37:04).

Pani Aleksandra Kleczkowska (37:15).

Pan Sławomir Sieczkowski (37:38).

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poddała  pod
głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  rok  2018.  W wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  do  spraw  Budżetu  wyraziła  pozytywną
opinię na temat projektu uchwały w ww. sprawie, 2 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym 
i przy 2 głosach wstrzymujących się (38:38).
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-  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji  projektu pn. „Doposażenie jednostek ratowniczych,  wspólne ćwiczenia oraz
transfer  dobrych  praktyk  celem  zwiększenia  współpracy  służb  ratowniczych  miasta
Augustów, gminy Suchowola oraz Kalwarii” zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów
do współfinansowania w ramach naboru w Programie INTERREG V-A Litwa – Polska.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska   –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poddała  pod
głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji
projektu pn. „Doposażenie jednostek ratowniczych, wspólne ćwiczenia oraz transfer dobrych
praktyk  celem  zwiększenia  współpracy  służb  ratowniczych  miasta  Augustów,  gminy
Suchowola oraz Kalwarii” zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do współfinansowania
w  ramach  naboru  w  Programie  INTERREG  V-A  Litwa  –  Polska.  W  wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  do  spraw  Budżetu  nie  wyraziła  opinii  
na  temat  projektu  uchwały  w  ww.  sprawie,  ponieważ  5  członków Komisji  jednomyślnie
wstrzymało się od głosu (39:23).

-  Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrzowi
Miasta Augustowa.

Pani Aleksandra Kleczkowska (40:52).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (41:25).

Pani Aleksandra Kleczkowska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia
wynagrodzenia  Burmistrzowi  Miasta  Augustowa.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania  Komisja  do  spraw  Budżetu  wyraziła  negatywną  opinię  
na temat projektu uchwały w ww. sprawie, ponieważ za wyrażeniem pozytywnej opinii nie
głosował żaden z członków Komisji, 1 głosował przeciw i 4 członków Komisji wstrzymało
się od głosu (42:05).

- Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2018 - 2031.

Pani Aleksandra Kleczkowska (43:07).

Pan Sławomir Sieczkowski (43:17).

Pani Aleksandra Kleczkowska  poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2018  -  2031.  W  wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  do  spraw  Budżetu  wyraziła  pozytywną
opinię  na  temat  projektu  uchwały  w  ww.  sprawie,  2  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się (45:21).

Protokołowała:  Przewodniczyła:
  
          /Ewa Szczepańska/
                                                                                              Przewodnicząca 
                                                                                  Komisji do spraw Budżetu RM

                                                                                         Aleksandra Kleczkowska
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